
 

 

Styrelseprotokoll nr 3 IK Cyrus 
Styrelsemöte 2022-10-18 kl 18.00 -20.00, Cyrusstugan 

Närvarande:  ordförande  Mats Berggren 

 Sekreterare  Ingalill Hafström 

 Kassör  Carl-Johan Timén 

 Spelar o ledarvård Maria Thorsell   

 Tävling o Cuper Annelie Kempe 

 Junior/senior  Mikael Sundelius 

 Damer  Moa Bengtsson 

 Damer   Matilda Gunnarsson 

Förhinder:  Sponsring  Lena Sumedrea 

 Ungdom  Sajma Komarica Rylander 

 Media/profil   Stefan Carlsson   

   Tore Wilhelmsson 

  

§ 15 Inledning  
 Ordförande inleder mötet enligt styrelsens nya organisation, med fokus på 

 rapportering från ansvarsområden. Först in presentationsrunda då Matilda och Moa är 

 helt nya- 

  

    

§ 16 Rapporter  

 16:1 AU – Bowling – Stugan 
 Inget nytt att rapportera. Möte med AU och Valberedningen är inplanerat i 

 november. 

 16:2 Ekonomi 
 a) Ingen ekonomisk rapport denna gång från kassör. 

 b) På Idrottsservice RF SISU så har Ida Nilsson slutat. Det blir Paulina 

  Magnusson som tar över, rapporterar kassör Carl-Johan. 

 

 d) Försäljning av Bambusa strumpor kommer igång under v42 – 43 i en 3 v 

  försäljningsperiod. Förberedelse pågår med kansliet som nav. Mats och 



  Carl-Johan ansvariga. Tydlig information kommer att så snart som 

  möjligt gå ut till samtliga lag som ska sälja.  

  Alla från senior till po och fl födda 2012 säljer 1 omgång med 5 paket, 

  varje paket kostar 200:-. Så varje person bidrar med 1000:-. Självklart 

  kan man sälja fler paket.   

  Damer och herrar betalar in via swish.  

  Vinst 50% till föreningen om man säljer mer än 100 paket, det finns en 

  kalkyl på minst 115 försålda paket. 

 

  För yngre spelare födda 2013 ner till H skola så kommer via ledare en 

  förfrågan göras om ngn vill sälja eller köpa. 

 

 16:3  Sponsring 
 a) Stefan hälsar via Mats att en sponsringsgrupp kommit igång och har 

  träffats. De har börjat jobba med en revidering av sponsorstrategin. Nya 

  sponsorer på gång in. 

  

 b) Sponsorgrupp vill pröva en ny idé, att i samband med tipsis – 

  genomföra event med sponsorer. 

  Beslut: Styrelsen är positiv till att pröva nya grepp med event. 

  

 c) Damerna har en ny sponsor på gång, Moa kollar Stefan, för en korrekt 

  hantering. 

 

 16:4 Marknad och Profil 
 a) Beslut fattas att Marknadsföra två tre punkter från varje möte för att 

  synas. – Att lyfta det positiva. Ingalill skickar underlag till Stefan efter 

  varje möte. 

 b) Profilprodukter – Beslut: Stefan har fria händer att utveckla. 

  Vattenflaskor kom upp som en idé. 

 

 16:5 Damer 
 Damerna har 2 lag och det fungerar bra, saknas dock ledare, det är bara Erika kvar just 

 nu. 28 spelare igång. På lördag har de dubbla hemmamatcher och har planer att då 

 även göra ngt trevligt tillsammans. 

 16:6 Herrar 
 Även herrarna har 2 lag, 28 spelare igång. Herrarna har 3 ledare A Falk, C Göpert och 

 A Pavic hjälps åt att leda träningarna, med Agge som huvudansvarig. 

 

 16:7 Juniorer  
 a) Mikael S rapporterar att herr juniorer har 12 spelare. 2 lag ett elit ihop 

  med Hallby och ett eget Cyrus. Man har tappat en ledare. Laget är 

  vidare till steg 3 i SM. Målet med J laget är att alla får spela mycket för 

  att behålla spelare och ge mycket speltid för handbollsutveckling för var 

  och en.  



  Mikael S och A Falk samverkar om hur man får till ett bra samarbete 

  mellan J lag och senior lagen och lag uttagning. 

  Serierna är igång. 

 b) Damjuniorer F 03 – 04 har egna träningar. Damerna vill få ett ökat 

  samarbete med juniorerna och välkomnar spelare att pröva 

  seniorverksamhet. Mikael S tar kontakt med Håkan J  

  Serierna kommit igång. 

 

 16:8 Ungdom 
 a)  A-pojks samarbetet med Hallby fungerar bra enligt Johan Norsåsen 

  och Mikael S. SM steg 1 till helgen. 

  B-flickor 14 år, f 08 är också igång och spelade SM och gick vidare till 

  nästa omgång.  

  Ungdomsserierna är igång. 

  Inga konkreta rapporter från  

  flickor f 10/11, pojkar f 11/12, pojkar f 13/14, flickor 

  f 13/14. 

  Mats ska delta på föräldramöte för flickor födda 2013/2014. 

  Övriga lag verkar ha haft föräldramöte och gjort någon form av 

  säsongsplan. 

 

 b)  Det finns en ambition att filma ungdomsmatcher med hjälp av Solid 

  sport, intäkterna från detta går direkt till laget. Ungdoms ansvariga 

  hjälper till att sprida till ledarna, hur det går till. 

 

 c)  Hallbybollen. En arbetsgrupp kommer igång med förberedelser den 

  25/10. Ambition att vara tidigt ute med information om arbetsuppgifter 

  till lagen och föräldrarna om att det behöver hjälpa till, med olika 

  uppgifter. Annelie, Maria, Mats. 

 

 16:9  Handbollsskola 
 Ca 40 barn, jämt fördelat mellan pojkar och flickor. Flest av de som är födda 2015. 

 7 ledare igång varav 3 unga ledare. Det finns flera föräldrar som är behjälpliga vid 

 behov. 

 

 16:10 Ledarvård 
 Maria och Annelie har en ambition att starta med att ta in synpunkter från ledarna om 

 önskemål av gemensamma aktiviteter. 

 

 16:11 Utbildning 
 Alla utbildningar har genomförts under september början av oktober. 

 Vi har utbildat 

 12 spelare till föreningsdomare. 

 12 personer har gått funktionärsutbildning, EMP utbildning. Det kommer att behövas 

 ytterligare en omgång då EMP utbildade funktionärer krävs även på U nivå. Astrid 

 Laurin i Hallby håller ihop det och kör ett uppsamlingsheat.  



 Tränarutbildning 1 har i höst genomförts av Leon Norsåsen, Sanna Höglund, Mattias 

 Lilja och David Jersenius  

  

 Carl-Johan ansvarar för att kopia av Intyg samlas in för återsökning av pengar. 

 

 Lärgrupper ska komma igång för varje åldersklass. Ingalill tillsammans med Marco ser 

 till att alla ledare får bra information om både vad som ska tas upp och hur och när det 

 ska genomföras. 

 

§ 17 Organisationsutveckling 
Mats har åtagit sig uppdraget att jobba vidare med att ”fylla” vårt Årshjul, för att tydliggöra när i tid 

alla aktiviteter ska vara gjorda. Det underlättar en överblick och åskådliggör när arbetsinsats behövs 

och av vem. 

Mats skickar ut årshjulet till alla, gemensamt har vi en uppgift att kolla igenom och komplettera från 

respektive ansvarsområde. 

 

§ 18 Avslutning 
Mötet avslutas efter 2 h. Det var första gången som vi prövade det nya angreppssättet att 

styrelsemöte blir mer av rapporteringsmöten och att arbetsgrupper och enskilda arbetar aktivt 

mellan mötena. 

Nästa styrelsemöte den 23 november kl 18.00 i Cyrusstugan. 

 

 

 

 

Ingalill Hafström   Mats Berggren 

sekreterare    ordförande 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

    

 

 

 



  

 

  

 

 
 

   

    

 

  

  

 

§ 10  
 

 

 

§ 11 Hallbybollen 
 Mats får uppdrag att omgående sammankalla en arbetsgrupp för att planera vår 

 medverkan i Hallbybollen. Annelie och Maria ingår i gruppen men kan också utökas. 

 Viktigt med tidig information till alla ledare, föräldrar och seniorer där vi räknar 

 med allas medverkan för att kunna ta på oss uppdrag som genererar intäkter till 

 föreningen. 

 

§ 12 Tipspromenader 
 Styrelsen har två datum denna säsong. Vi byter intern om vi inte kan på det utsatta 

 datumet. (Sajma och Tore reserver) 

26/12 Ingalill, Maria, Anneli, Lena 

22/1 Stefan, Carl-Johan, Mikael, Mats 

 

§ 13 Övriga frågor/Diskussion 
 Vi vill arbeta mer med att förbättra vår interna kommunikation i föreningen för att 

 tydliggöra och skapa trygghet i vad som förväntas av ledare, föräldrar, barn och 

 ungdomar. Årshjul och checklistor att hålla sig till tror vi kan leda till en sådan 

 förbättring. 

 

 

§ 14 Avrundning 
 Mats avslutar mötet. Nästa möte i Cyrusstugan den 18 oktober, kl 18.00 



 Målet till den 18/10 är att arbetsgrupper har skapats och haft någon form av möten 

 för att ha format sina uppdrag och planerat sitt arbete och kan ge en rapport. 

 

Underskrift  

 

Ingalill Hafström    Mats Berggren 

sekreterare    ordförande 

 


